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Abstract (en)
The device (30) has a light source (33) emitting light rays in a light guide (31), and another light source (34) emitting light rays in another light
guide (32). The former source and its support (35) and the latter source and its support (36) are symmetrically arranged relative to a plane passing
between the guides such that the guides are separated at a distance of about 20, 10, 5 or 2mm at a level of output faces (39, 38) of the guides. The
light rays leave the guides at the level of the output faces, respectively. The sources are LEDs, and the supports are printed circuit boards.

Abstract (fr)
Dispositif d'éclairage et/ou de signalisation (20 ; 30 ; 40 ; 50 ; 60 ; 70 ; 80) d'un véhicule automobile, comprenant une première source de lumière
(23 ; 33 ; 43 ; 53 ; 63 ; 73 ; 83) émettant des rayons lumineux dans un premier guide de lumière (21 ; 31 ; 41 ; 51 ; 61 ; 71 ; 81), les rayons lumineux
sortant du premier guide de lumière au niveau d'une première face de sortie (29 ; 39 ; 49 ; 59 ; 69 ; 79 ; 89), et une deuxième source de lumière
(24 ; 34 ; 44 ; 54 ; 64 ; 74 ; 84) émettant des rayons lumineux dans un deuxième guide de lumière (22 ; 32 ; 42 ; 52 ; 62 ; 72 ; 82), les rayons
lumineux sortant du deuxième guide de lumière au niveau d'une deuxième face de sortie (28 ; 38 ; 48 ; 58 ; 68 ; 78 ; 88), caractérisé en ce que les
premier et deuxième guides de lumière sont distants, au moins localement, d'au plus 20 mm, voire d'au plus 10 mm, voire d'au plus 5 mm, voire d'au
plus 2 mm, au moins au niveau des première et deuxième faces de sortie.
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